
Zápis ze schůze výboru ČASR, konané 7.11.2021, v Olomouci. 

Přítomni: O.Toman, V. Bulková, M. Fiala, P. Pařízek, L, Haman, P. Neužil, L. Šedivá, P. Peichl, D. 

Wichterle, J. Kautzner, A. Bulava 

Omluveni: M. Novák, Š. Havránek 

1) Kontrola zápisu z předchozí schůze:  

Bez připomínek (všichni přítomní) 

 

2) Obnova registrů 

 J. Kautzner informoval výbor o probíhajícím jednání s IBA MUNI : všechny registru by mohly 

být zahrnuty do jednoho registru Výkony v arytmologii, pokud se podaří realizovat rozlišení 

podle rodného čísla. K dalšímu jednání byli delegováni: J. Kautzner, D. Wichterle, P. Peichl, V. 

Bulková 

Souhlas všech přítomných. 

 

3) Program Výročního sjezdu ČKS, 

který se bude konat v Brně 8.-10.5.2022 a bude následován virtuálním sjezdem s online 

prezentacemi vysílanými z Prahy 11-13.5.2022.  

 

Členové výboru pošlou emailem. P. Neužil navrhl do Live Case sekce zařadit ablaci fibrilace 

síní elektroporací.  P. Peichl rozešle členům výboru návrh programu, definitivní podoba se 

bude diskutovat na příští schůzi.  

 

4) Kategorizace výkonů 

P. Peichl informoval o dopise, kterým MUDr Palát z CzechMed (Asociace dodavatelů 

zdravotnických prostředků) oslovil výbor ČASR s žádostí o spolupráci při jednání 

s pojišťovnami. P. Peichl byl delegován k odpovědi MUDr. Palátovi, ve kterém sdělíme, že 

s pojišťovnami jednáme (zejména s VZP) a že jsme si uvědomili podstatu problému. 

 

5) Různé:  

P. Neužil informoval, že výkon implantace i výměna S-ICD nechce pojišťovna hradit jako 

ambulantní s odkazem na list výkonu, kde je definován jako hospitalizační. 

 

 

Termín další schůze: 4.1.2022 telekonferenčně  

 

 

Zapsala L. Šedivá 

Kontrola zápisu P.Peichl.  


